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Zápis  z jednání  redakční  rady Soběslavské  hlásky

15. 4. 2019

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR): L. Michalčiková, I. Šimková, M. Pimperová, D. Kozel

Přítomni  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR):

Program:

1. HodnoceniSoběslavskéhláskyč.4/2019

2. ProjednániobsahuSoběslavskéhláskyč.5/2019

3. Různé

Add 1/

Nebyly žádné připominky.

Add 2/

Redaktorka informovala členy RR o obsahu hlásky č. 5, včetně plánovaného přispěvku uveřejněného za

účelem představeni mateřských škol zřizovaných městem Soběslav. Prostor bude poskytnut i školám

založeným jinými zřizovateli. Dalši přispěvky: Výhra soběslavského náměsti v soutěži Presta, Oslava u

přiležitosti výroči založeni Českého baráčnictva, Obce baráčniků Soběslav a Soběslavské chasy mladé,

reportáže zakce Uklid'me svět, uklid'me Česko, volby do Evropského parlamentu, prodej pozemků,

pozvánky na aktuálni společenské a kulturní akce aj.

Redaktorka informovala členy RR o odsunu přispěvku o plánované výstavbě obchodniho centra u spol.

Lidl v Tyršově ulici. Důvod: doposud nebylo vydáno stavebni povolení. Redakce nemá k dispozici

relevantni iníormace, může dojit k významným změnám.

Add 3/

Členové RR diskutovali na různá témata, která se týkala aktuálniho děni v Soběslavi.

Termin přištiho jednáni RR: 15. 5. 2019

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 18. 4. 2019


